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Kietrz, dn. 21 marca 2014 roku 

 

Protokół Nr XLI/2014 

z sesji Rady Miejskiej w Kietrzu 

z dnia 27 lutego 2014 roku 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 13ºº 

Stan Rady: 15 radnych (nieobecny Czesław Gil)
 

 

Uczestnicy sesji: 

Burmistrz Kietrza- Józef Matela 

Zastępca Burmistrza Kietrza – Jacek Karpina 

Sekretarz Gminy – Leszek Wilk 

Kierownik MOPS- Ryszard Kasprzycki 

Skarbnik Gminy- Agata Wołoszyn 

Radny Powiatowy- Mieczysław Bedryj 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Budownictwa i Drogownictwa- Tomasz Watras 

Kierownik Krytej Pływalni- Tomasz Besz 

Prezes Zarządu PK Hydrokan- Elżbieta Lechowicz 

Przewodnicząca Rady Nadzorczej PK Hydrokan- Urszula Budkiewicz  

Członek Zarządu, Dyrektor ds.technicznych- Leszek Krawiec 

Sołtysi: Jolanta Foryś, Jacek Kopaniecki, Anna Tworek, Maciej Telega, Sitnik Bolesław, Wiesława 

Szelepa 

 

1. Otwarcie sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Wójtowicz otworzył sesję i na podstawie listy 

obecności stwierdził, że Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Burmistrz Kietrza przedstawił propozycję zmian porządku posiedzenia:  

-włącznie do porządku obrad projektu uchwały 7.7 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/305/2013 

Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 19 grudnia 2014 roku w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w 

Kietrzu na 2014 rok. Gmina Kietrz z polskimi gminami Krzanowice i Krzyżanowice realizuje od 

dwóch lat wspólnie z gminami Sdrużeni Obci Hlucińska polsko- czeski projekt promocyjny. Liderem 

projektu jest czeska Gmina Bolatice i to oni przy wsparciu finansowym z funduszy UE finansują 

wszystkie działania projektu. Zgodnie z umową Gmina Kietrz ma jedynie zapewnić uczestnictwo w 

projekcie. Ponieważ w dniach 27 i 28 marca, w którym dla kontynuacji projektu mają uczestniczyć 

również radni, proponuje się w harmonogramie terminów posiedzeń Rady Miejskiej w Kietrzu zmianę 

terminu na 25 marca. 

Radny Wojciech Maryszczak wniósł w imieniu Klubu Radnych Wspólne Dobro o uczczenie minutą 

ciszy pamięci ofiar kijowskiego Majdanu oraz pamięci Żołnierzy Wyklętych (w związku ze 

zbliżającym się dniem pamięci Żołnierzy Wyklętych). 

Głosowanie za przyjęciem po porządku obrad uchwały 7.7 dzisiejszej sesji:  

14 głosów za,  

0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących. 

 

Głosowanie za przyjęciem po porządku obrad propozycji Radnego Maryszczaka:  

14 głosów za,  

0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących. 

Głosowanie za przyjęciem rozszerzonego porządku obrad dzisiejszej sesji:  
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14 głosów za,  

0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących. 

 

Zmieniony porządek obrad przyjęto głosami: 10 głosów za, 3 głosy przeciw, 0 głosów 

wstrzymujących się. 

 

Porządek przedstawia się następująco: 

 

1. Rozpoczęcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XL sesji z dnia 30 stycznia 2014 roku.   

4. Informacje: 

- Burmistrza Kietrza o swojej pracy w okresie międzysesyjnym,  

-Przewodniczących stałych Komisji Rady o pracy tych komisji w okresie międzysesyjnym. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Debata na temat gospodarki komunalnej. Funkcjonowanie Krytej Pływalni w Kietrzu. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1 zmiany Budżetu Gminy Kietrz na rok 2014; 

7.2 zmiany uchwały Nr XL/316/2014 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 30stycznia 2014 roku w 

sprawie ustalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania ,,Pomoc gminy w 

zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

7.3 ustalenia maksymalnej kwoty wynagrodzenia opiekuna dziennego oraz ustalenia 

odpłatności za pobyt dziecka u opiekuna dziennego oraz ustalenia maksymalnej kwoty opłaty za 

wyżywienie;  

7.4 wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości oznaczonej działką nr 

887/7, położonej w Dzierżysławiu, stanowiącej własność Gminy Kietrz; 

7.5 wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości oznaczonej działką nr 87, 

położonej w Ludmierzycach, stanowiącej własność Gminy Kietrz; 

7.6 wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości oznaczonych działkami nr 

202/1 i nr 202/2, położonych w Kietrzu przy ul. Kilińskiego, stanowiących własność Gminy Kietrz; 

     7.7 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/305/2013 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 19 grudnia 

2014 roku w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Kietrzu na 2014 rok 

8.Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski. 

9. Informacje bieżące. 

10. Zakończenie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu XLI sesji Rady Miejskiej z dnia 27 lutego 2014 roku. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Protokół jest skromny, nagranie w systemie audio jest beznadziejne, nie zawiera żadnych treści. 

Dlatego będę głosował przeciw przyjęciu protokołu. 

 

Burmistrz Kietrza: 

Potwierdzam słowa Pana Radnego, była awaria sprzętu, nagranie jest złe. Dziś nagrywamy sesję audio 

już na komputer.  

 

Głosowanie za przyjęciem protokołu XLI Sesji Rady Miejskiej:  

 

11 głosów za,  

2 głosów przeciw,  

1 głosów wstrzymujących. 

Protokół został przyjęty w jawnym głosowaniu. 

 

 

4. Informacje 
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 Burmistrza Kietrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Kietrza przedstawił informacje dotyczące pracy w okresie międzysesyjnym – w załączeniu 

do protokołu.  

 

 Przewodniczących stałych Komisji Rady o pracy tych Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Mirosław Skoczylas przedstawił informacje dotyczące pracy Komisji w okresie 

międzysesyjnym (jak w protokołach Komisji) oraz stanowisko Komisji dotyczące interpelacji złożonej  

przez Radnego Krzysztofa  Łobosa. 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Kietrzu postanowiła wyrazić swoje stanowisko w związku z 

interpelacją złożoną  przez Radnego Krzysztofa  Łobosa na ręce Burmistrza Kietrza, dot. pracy 

komisji w dniu 17 grudnia 2013r w zakresie kontroli ,,wysokości dotacji podmiotowej oraz jej 

realizacji w 2013r przez Stowarzyszenia prowadzące szkoły podstawowe i przedszkola na terenie 

gminy Kietrz,, 

Praca Komisji podczas kontroli składa się z trzech etapów: 

   -zapoznanie się z materiałami podlegającymi kontroli 

   - uzyskanie wyjaśnień od osób  odpowiedzialnych za zadania podlegające kontroli 

   - formułowanie wniosków , a w przypadku stwierdzenia rażących nieprawidłowości i braku 

wyjaśnień  ze strony osób odpowiedzialnych komisja we wnioskach zwraca się o wyjaśnienie lub 

podjęcie zdecydowanych działań ze strony Pana Burmistrza. 

W czasie przedmiotowej kontroli komisja otrzymała wyczerpujące wyjaśnienia ze strony Pani 

Skarbnik a sformułowane wnioski są podsumowaniem całego protokołu kontroli. 

1.Komisja  oczekuje  aktywności  wszystkich Radnych  wobec   wniosków i spostrzeżeń  zawartych w 

protokołach pokontrolnych.  W ten sposób możemy mieć realny  i zgodny ze statutem  wpływ  na 

zadania wykonywane przez Urząd Gminy  i podległe jej Jednostki. 

2.Jednakże komisja przeciwstawia się do interpretacji protokołu posługując się wyrwanymi z 

kontekstu wyrażeniami i zmiany  formy użytych czasowników z trybu przypuszczającego  do formy 

dokonanej , co w zasadniczy sposób zmienia sens wyrażonych treści. 

3.Członkowie komisji protestują  przeciwko  zastosowaniu w interpelacji  nieużytych sformułowań w 

protokole np. o przeżeraniu pieniędzy przez nauczycieli.   Dot. to pyt nr 5 Pana Radnego  , gdzie na 

jego końcu jako całości, jest odniesienie do  wniosku nr 3 protokołu komisji. 

4.Komisja uważa za nieuprawnione  posługiwanie się jej protokołami do uzyskania  partykularnych  

interesów . 

 Przewodnicząca Iwona Lachowicz- Dąbkowska przedstawiła informacje dotyczące pracy 

Komisji w okresie międzysesyjnym (jak w załączeniu). 

 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

1)Pytanie do Pana Burmistrza odnosi się ono do braku zrealizowania zadania z 2013r., chodzi o 

wykonanie tablic informacyjno- edukacyjnych do Parku Czterech Żywiołów. Pan Tracz wielokrotnie 

prosił o tablice, które będą informowały o tym co się tam znajduje. 

2)Kabina WC, nieopodal Straży Pożarnej. Teren został sprzedany przez Gminę. Czy normalne jest, że 

kabina gminy stoi na terenie niegminnym? 

3)Prośba o podjęcie próby znalezienia pieniędzy, które zaoszczędziliśmy na akcji zima, było to 135 

tys. zł na utrzymanie dróg miejskich i 130 tys. zł na utrzymanie dróg wiejskich. Bardzo bym prosił o 

przekazanie części pieniędzy, nie mniej niż 30 tys. złotych na wybudowanie bezpiecznego placu 

zabaw. 

4)Nie udało mi się znaleźć protokołu z prac komisji, która rozpoznała oferty z zakresu wspierania i 

upowszechniania kultury fizycznej. Bardzo proszę o te protokoły. Dlaczego nie ma protokołów? Z 

2011 i 2010 roku były zamieszczane.  

5)W 2013 roku poprosiłem o informację dotyczącą wysokości środków finansowych jakie gmina 

poniosła do tej pory na budowę parkingu. Taki parking w tej postaci istnieje 15-20 lat. Więc cała rzecz 

nie rozpoczęła się w 2011 roku. Chciałbym aby Państwo zechcieli sięgnąć do historii tego miejsca. 

Bowiem środki publiczne zostały na to wydane, o wiele większe niż Pan mnie poinformował.  

6)Na jakim etapie jest realizowany wniosek o zmianę znaku drogowego z koniec strefy zamieszkania 

na znak zakazu zatrzymywania się. 
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Sołtys Maciej Telega: 

1)W odniesieniu do Pana sprawozdania, prosiłem aby wyjaśnił Pan dlaczego w godzinach 

popołudniowych nie można wypisywać recept. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

W związku z ofertą, którą skierowaliście do przedsiębiorców Gminy Kietrz, dotyczącą współpracy, 

której celem ma być usytuowanie tablicy reklamowo- informacyjnej w centrum miasta. Czy zanim 

została podjęta współpraca z wydawnictwem z Bydgoszczy były prowadzone rozmowy z 

przedsiębiorcami zajmującymi się reklamą w naszym rejonie? Cennik który feruje ta firma powoduje 

dla mnie szok. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy udzielał Pan wywiadów dla któregoś z mediów, że w związku z powstawaniem Specjalnej strefy 

Demograficznej radni i samorządowcy pracują nad pomocą dla rodzin wielodzietnych? Jeżeli tak to na 

czym ta praca polega i na jakim jest etapie? 

 

6. Debata dotycząca gospodarki komunalnej oraz funkcjonowania krytej pływalni w Kietrzu. 

 

Elżbieta Lechowicz: 

Spółka Hydrokan jest to spółka ze 100% udziałem gminy, przedmiotem działalności spółki są cztery 

gałęzie: 

-działalność wodociągowo- kanalizacyjna, 

-działalność komunalna, 

-działalność mieszkaniowa, 

-zarządzanie Krytą Pływalnią. 

 

Działalność wodociągowo- kanalizacyjna. 

Z roku na rok występuje spadek wody. W roku 2013 do roku 2012 o 18tys. m
3 

. Co stanowi kwotę 65 

tys. zł. Jeśli sięgniemy troszeczkę wcześniej w roku 2008 sprzedaż wody była na poziomie 641 tys. m 
3
, rok 2009 tj. 618 tys. 452 m

3
, rok 2010- 589 tys. 915 m

3
, rok 2011 -575 tys. 174 m

3
, rok 2012- 555 

tys. 590 m
3
, rok 2013- 537 tys. 456 m

3
. Jest ro zjawisko niepokojące. Przychody w roku 2013 

6 818 907 zł, Koszty 6 817 646zł, wynik finansowy 1260zł. Rok 2013 był rokiem bardzo trudny. 

Naliczonej amortyzacji w 2013r. mamy 383 877 zł. Na inwestycje wykorzystano 362 654 zł. W roku 

2013 zakupiliśmy mini koparkę gąsiennicową wraz z wózkiem do jej przewozu za kwotę 95 900zł, 

piaskarkę samochodową na kwotę 21 155zł.  

Działalność komunalna. 

Świadczenie usług w zakresie oczyszczania miasta. Porozumienie na rok 2013 było zmienione w 

kwestii częstotliwości. Ze względu na trudna sytuację w gminie sprzątanie zostało ograniczone, ulice 

które były sprzątane raz w tygodniu sprzątamy raz w miesiącu, a te które raz w miesiącu to raz na 

kwartał. Kwota przeznaczona na sprzątanie w roku 2012: 243tys. zł. W tej kwocie było: opróżnianie 

koszy raz w tygodniu -68 tys., podlewanie klombów 10 tys., sprzątanie przystanków 8.400zł, 

pozimowe, jednorazowe oczyszczanie ulic 15.800zł, wjazd na wysyp 4.867zł, oczyszczanie 

chodników i skwerów tys. zł.  W roku 2013: 129 tys.zł. Zmniejszyła się kwota na oczyszczanie 

chodników, skwerów. 

Działalność mieszkaniowa. 

Zarządzanie i administrowanie budynkami komunalnymi i 60 wspólnotami. Właśnie rozpoczęliśmy 

zebranie wspólnot, które trwają przez cały marzec. W budynkach 100% komunalnych nie zostało 

sprzedane żadne mieszkanie. Czynsz mamy 1,5% wartości odtworzeniowej, gdzie ustawodawca mówi 

3%, my mamy 1,5%. Więc nie są to kwoty, za które można by te kwoty odremontować. Podjęliśmy 

uchwałę, ze tam gdzie nie ma możliwości poprawy wentylacji w mieszkaniach montujemy na dużą 

skalę czujniki. Na mieszkaniach komunalnych są problemy z przebudową piecy, z remontami 

instalacji na własne koszty. 

Zarządzanie Krytą Pływalnią. 

W ubiegłym roku została zmieniona forma rozliczania się. Do tej pory przychody i koszty były po 

stronie Hydrokanu, wpływały przychody do Hydrokanu również koszty, i rozliczaliśmy się z gminą i 
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gmina dokładała różnice. Natomiast od tamtego roku została zmieniona forma rozliczeń, wpływy są 

po stronie gminy, koszty są po stronie Hydrokanu i na koniec miesiąca fakturujemy Gminę.  

Przychody z Krytej Pływalni z roku 2013- 663.180,24zł, koszty 1.012.026,62zł. Średnie 

koszty miesięczne tj. 84 335 zł, średnie przychody miesięczne tj. 55 265zł. Uwzględniamy tu miesiące 

wakacyjne oraz przerwę technologiczną. 

 

Tomasz Besz: 

Na przełomie roku 2012/2013 nastąpiła wymiana paru elementów, które w poprzedniej 

przerwie technologicznej nie zostały wymienione albo nie zostały pomyślnie naprawione. 

Wymieniono: pompę dmuchawy do wanny hydromasażu, został naprawiony komputer przemysłowy, 

została wymieniona sonda chloru basenu rekreacyjnego. Przegląd eksploatacyjny odbył się18 marca 

2013r., do okresu wrzesień/październik wszystkie usterki zostały naprawione. W lutym 2014r. 

otrzymaliśmy pismo od lidera konsorcjum o przedłużeniu okresu gwarancyjnego na obiekt do 15 

września 2014roku. Na dzień dzisiejszy nie stwierdzamy żadnych usterek. 

 

Tomasz Watras:  

Sprawozdanie w załączeniu protokołu. 

 

Radny Mirosław Skoczylas: 

Pytanie do Hydrokanu dotyczące instalacji w Gniewkowicach. Jest informacja, ze woda nie 

nadaje się dla dzieci i kobiet w ciąży. Czy Hydrokan ma zamiar połączyć Gniewkowice z 

Chróścielowem? Na ogłoszeniu pisze, że osoby mają korzystać z wodociągu w Lubotyniu i Nasiedlu. 

Od kogo w Lubotyniu i od kogo w Nasiedlu? Chyba prędzej w Sklepie. 

 

Elżbieta Lechowicz: 

Ze stacji uzdatniającej. 

Radny Mirosław Skoczylas: 

W jaki sposób? Nie można odkręcać hydrantu. 

 

Elżbieta Lechowicz: 

Jeżeli chodzi o przebudowę, modernizację to my mamy na to 3 lata. Teraz jesteśmy na bazie projektu. 

Zobaczymy czy uda się to zrobić w roku 2015. 

 

Radny Damian Bosowski: 

Pytanie dotyczące wywozu odpadów. Doszły do mnie słuchy, że pracownicy Hydrokanu przyjeżdżają 

po odpady i zawartość śmieci wyrzucają na jeden samochód. Czy są w samochodzie przegrody? 

 

Elżbieta Lechowicz: 

My nie wywozimy odpadów segregowanych. Tylko niesegregowane. 

 

Radny Lech Duda: 

Czy jest możliwość korzystania z oczyszczalni przez firmy zewnętrzne? Czy można przywieźć swoje 

ścieki? 

 

Elżbieta Lechowicz: 

Nie do końca. Bo my nie możemy pozwolić na dostanie się jakiejś bakterii, której wytępienie będzie 

drogie. A na miejscu nie ma laboratorium, żeby zbadać skład. 

 

Radny Lech Duda: 

Nie ma takiej możliwości? 

 

Elżbieta Lechowicz: 

Nie ma. 

 

Radny Lesław Kuśnierz: 

Chciałbym wrócić do ujęcia wody w Gniewkowicach. Czy może Pani powiedzieć czym jest 
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spowodowane przekroczenie azotanów? Klimat, geologia czy rolnicy? Chciałbym nawiązać do 

pytania Pana Bosowskiego, mówi on prawdę. Albo pracownicy Hydrokanu są użyczani do Naprzodu. 

Ja oddaję odpady niesegregowane i przyjeżdżają pracownicy Hydrokanu  samochodem z Naprzodu ale 

są śmieci sypane jedne i drugie. Bo sąsiedzi segregują, ja nie. Także jest w tym coś prawdy.   

 

Elżbieta Lechowicz: 

Odpady komunalne- zmieszane, są zbierane razem. Natomiast segregowanych nie zbieramy. Naprzód 

ma podobny samochód do naszego. 

 

Leszek Krawiec: 

Przekroczenie azotanów powodują głównie rolnicy. Podobny przykład w Rozumicach, Kombinat 

zasypał pole obornikiem.  

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Jaka strategię opracowaliście aby ustalić konkurencyjność cen na Krytej Pływalni. W maju zostaje 

otwarty Aqua Park w Raciborzu. Atrakcyjne ceny dla rodzin i seniorów?  

 

Burmistrz Kietrza: 

Mam duże informacje o tej inwestycji. Tam wszystkie dodatkowe rzeczy: sauna, jacuzzi jest odpłatne, 

u nas nie. My jako gmina przystępujemy do strefy demograficznej. W lutym otrzymaliśmy kartę 

rodziny i musimy wymyśleć ulgi. Ja bym się specjalnie nie obawiał. Mamy stałych klientów. 

 

Tomasz Besz:  

W tym roku została odnowiona sauna. Funkcjonuje rewelacyjnie. Cena sauny w karnecie jest dobrym 

posunięciem. Zaobserwowaliśmy wzrost klientów o 3,48% klientów to klienci indywidualni z 

Głubczyc i okolic. 

 

 

O godzinie 14.45 Wiceprzewodniczący ogłosił 10 min przerwy. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

7.1 zmiany Budżetu Gminy Kietrz na rok 2014; 

Komentarz do uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

11 głosów za, 0 głosów przeciw, 3 głosy wstrzymujące. 

 

7.2 zmiany uchwały Nr XL/316/2014 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 30stycznia 2014 

roku w sprawie ustalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania ,,Pomoc 

gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020. 

Komentarz do uchwały przedstawił Ryszard Kasprzycki (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

7.3 ustalenia maksymalnej kwoty wynagrodzenia opiekuna dziennego oraz ustalenia 

odpłatności za pobyt dziecka u opiekuna dziennego oraz ustalenia maksymalnej kwoty opłaty za 

wyżywienie;  

Komentarz do uchwały przedstawił Ryszard Kasprzycki (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 
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Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

7.4 wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości oznaczonej działką 

nr 887/7, położonej w Dzierżysławiu, stanowiącej własność Gminy Kietrz; 

Komentarz do uchwały przedstawił Burmistrz Kietrza (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

7.5 wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości oznaczonej działką 

nr 87, położonej w Ludmierzycach, stanowiącej własność Gminy Kietrz; 

Komentarz do uchwały przedstawił Burmistrz Kietrza(komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

7.6 wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości oznaczonych 

działkami nr 202/1 i nr 202/2, położonych w Kietrzu przy ul. Kilińskiego, stanowiących własność 

Gminy Kietrz; 

Komentarz do uchwały przedstawił Burmistrz Kietrza(komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

7.7 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/305/2013 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 19 grudnia 

2014 roku w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Kietrzu na 2014 rok 

Komentarz do uchwały przedstawił Burmistrz Kietrza(komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

 

8.Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski. 

Burmistrz Kietrza: 

Odpowiedź na interpelacje Radnego Łobosa. (w załączeniu do protokołu). 

Pytania Radnego Maryszczaka. Robimy projekt kluczowy, o którym mówiłem i pod ten projekt 

zostaną dołączone tablice edukacyjno- informacyjne w Parku Czterech Żywiołów oraz rzeźby. 

Staraliśmy się oszczędzać w tamtym roku ponieważ rok był ciężki.  

Kabina WC. Dla mnie te kabiny nie są potrzebne ale słyszałem już od wielu osób, że 

uratowały życie. Właściciel działki nie wzywa nas do usunięcia kabin więc nie widzę problemu, 

gdzieś te kabiny musza stać.  

  Cieszymy się, ze zaoszczędziliśmy pieniądze na akcji zima. Budżet z tamtego roku jest już 

zamknięty. Jak coś zostaje to jest to nadwyżka budżetowa i na komisji ustalimy co zrobić z nią. My 

nie wiemy jaka będzie zima pod koniec roku. Prawdopodobnie będziemy przesuwać pieniądze. Na 

plac mamy przeznaczony sprzęt zakupiony przez firmę, która postawiła wiatrak. Mają dokumenty 

potwierdzające zakup sprzętu. Pan Prezes miał przekazać dokumenty ale nie dojechał. My dziś nie 
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możemy zamontować urządzeń, Nadzór Budowlany musi wyrazić zgodę.  

 My działamy zgodnie z ustawami. Jeżeli ustawa mówi, że po zaopiniowaniu ofert do 

wiadomości publicznej podaje się informację o rozstrzygnięciu konkursu to my ją podajemy i taka 

informacja jest niezwłocznie publikowana. Komisja opiniuje oferty a ja w oparciu o protokół komisji 

podejmuje decyzje ostateczną.  

 Pan Radny chciał dane jakie nakłady finansowe od początku zostały przeznaczone na parking. 

Chodzi o wszystkie wydatki od III RP? Od 2011 roku to zadanie jest wyodrębnione wcześniej było w 

ogólnych kosztach. Proszę o dokładniejsze sformułowanie pytań. 

 Na pytanie o znaki drogowe na ulicy Kościuszki odpowiem pisemnie. 

 Kwestia tablic informacyjno reklamowych. Czy prowadziliśmy rozmowy? Z inicjatywą takich 

reklam wyszła firma. Firmy na terenie Kietrza zaproponowały to zadanie, wyraziliśmy zgodę. 

Pytanie Sołtysa Telegi. Godzina wypisywania recepty nie ma znaczenie. To co było zawarte w 

sprawozdaniu. Jeżeli nie ma adnotacji od specjalisty o leczeniu to pojawia się problem. 

Pytanie Radnego Łobosa. Sprawa wspierania rodzin. Wypowiedziałem się do Radio Vanessy i Opola. 

Gmina zadeklarowała udział w programie SSD, otrzymaliśmy kartę rodziny. 

 

9. Informacje bieżące. 

Wiceprzewodniczący odczytał pismo z RIO dotyczące długu publicznego, poinformował o trwającej 

zbiórce datków na potrzebujące dziecko z Gminy Kietrz. 

Sekretarz Gminy poinformował o obowiązku wypełnienia oświadczeń majątkowych. 

Radny Łobos poprosił o niestosowanie walk personalnych w pismach. 

Radny Powiatowy poinformował o niebezpiecznym przejściu koło szkoły oraz o skrzyżowanie przy 

PKS. Oraz o złożonym wniosku o dodatkowe oświetlenie. Zwrócił również uwagę o niebezpiecznej 

grupie, która dewastuje cmentarze. 

Rany Maryszczak zaproponował stworzenie rejestru stowarzyszeń, osób potrzebujących na których 

można odpisać 1% podatku. 

 

10. Zakończenie obrad. 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

Posiedzenie zakończono o godz. 16
10

 
 

Protokołowała: A. Kopeczek 

 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej w Kietrzu 

  

 

         Czesław Gil 

 


